
Referat FAU Gimle Oppveksttun 

Møtedato: Tirsdag 13. juni 2023 
Tidspunkt: kl. 19:00-20:45 
Sted: Gimle, rom 224 

Til stede/forfall: Rektor Aud Håland hadde ikke anledning til å være til stede på dette møtet. Fra 
klassene møtte 12 representanter som angitt under. For klassene 8A, 8C, 8D, 8F, 9B, 9F, 9G, 9H, 10B, 
10D og 10E møtte ingen representanter. 

Klasse Navn Fast/vara Til stede (x)/forfall (-) 

8A Morten Neteland Fast - 

 Mangler Vara - 

8B Mette Engan Fast X 

 Cathrine Nøttingnes Vara - 

8C Anja Møgelvang Fast - 

 Gerhard Lygre Vara - 

8D Vibeke Solbue Fast - 

 Mangler Vara - 

8E Hanne Wetland Fast X 

 Anders Tømmebakke Vara - 

8F Katrine Utaaker Segadal Fast - 

 Mari Rørtveit Vara - 

8G Nora Tuseth Fast - 

 Linda Hærding Kvernrød Vara X 

8H Gørild Berg Fast X 

 Bjørn E. Rosenberg Vara - 

9A Guro Akre Fast X 

 Even Normann Vara - 

9B Leif Oltedal Fast - 

 Helge Hagerup Vara - 

9C Trude Myklebust Fast X 

 Gunn Anita Gjøen Vara - 

9D Christina Aamelfot Fast X 

 Ingrid Røttingen Vara - 

9E Stein Frostad Fast X 

 Agnete Nesse Vara - 

9F Berit Holgersen Steensen Fast - 

 Mangler Vara - 

9G Cathrine Hofland Fast - 

 Mangler Vara - 

9H Lene Carlson-Johannessen  Fast - 

 Mats Lyngstad Willassen Vara - 

10A Ida Lundberg Samuelsen Fast X 

 Stig Reinsnos Vara - 

10B Julie Lillelien Porter Fast - 

 Marit Stensland Vara - 

10C Rita Østgulen Fast X 

 Elin Kjetland Vara - 

10D Nils Ivar Erdal Fast - 

 Birgitte Graverholt Vara - 

10E Jorunn Vidnes Fast - 

 Christian Hjemmen Vara - 

10F Mangler Fast - 

 Siren E. Hult Vara X 

10G Kathrine Furnes Havre Fast X 

 Mette Kvarme Vara - 



 

Saksliste 

1. Godkjenning av innkalling 

Innkalling godkjent. 

 

2. Orientering fra rektor 

Rektor var selv ikke til stede på møtet, men hadde sendt noen punkter til orientering til leder for 
FAU i forkant av møtet:  

• Voldshendelse omtalt i BT: Alle vi ansatte på Gimle jobber hver dag med elevene våre for å 
skape gode relasjoner – både til de voksne og elevene imellom. Vi samarbeider også med 
foresatte. Vi bruker utekontakten, politiet og vi har MOT (Foreldremøtet vi hadde i mars var 
informativt der). Vi har over 600 elever her på skolen, det er ikke mange av dem som tyr til 
vold. Hvis det skjer, bruker vi ordensreglementet som gir oss mulighet til å utvise elever i 
maks tre dager. Vi kan skifte klasser på elever og vi kan i noen grad øke voksentettheten. Og 
hele tiden samarbeider vi med foresatte.  

• Muntlig eksamen for 10. trinn: Ellers er vi i full gang med muntlig eksamen. Halvparten 
hadde eksamen forrige onsdag og resten skal ha i morgen (det gjelder selvsagt 10. trinn). 
Resultatene onsdag var svært gode. 

• Avslutning for 10. trinn: Mandag 19. juni er det avslutning for 10. trinn i aulaen kl. 18.00. 

• Nytt 8. trinn: Torsdag 15. juni kommer nye 8. trinns elever på besøk. Infomøte for foresatte 
ble avholdt 8. juni – med svært godt oppmøte. 

• Foreldremøter til høsten: Vi tenker foreldremøter til høsten på følgende datoer – men 
endringer kan komme:  

o 10. trinn: onsdag 30. august 
o 9. trinn: onsdag 6. september 
o 8. trinn: tirsdag 5. september 

 

3. Voldshendelse – til diskusjon i FAU 

Diskusjonen i FAU gikk for det meste på hvilke rutiner og tiltak skolen har for å følge opp elevene i 
denne typen saker, både de som er direkte involvert og andre elever som er vitne til denne typen 
hendelser. Særlig når hendelser kommer opp i media, o.l. savnes mer oppfølging fra skolen, f.eks. 
innkalle foreldre for de som har vært nærmest på hendelsen til en samtale.  

I tillegg til å bli informert om hvilke rutiner og forebyggende tiltak skolen har for denne typen 
uønskede hendelser, ønsker foresatte mer informasjon om hvilke tiltak som settes inn i forbindelse 
med enkelte konkrete hendelser. FAU har forståelse for at skolen ikke kan gå ut med konfidensiell 
informasjon til alle foresatte, men mener likevel at foresatte kan få informasjon om hvordan 
oppfølgingen av elevene har vært (har dette vært snakket om i klassen, hvem har snakket med 
elevene om dette, osv.) i etterkant av en slik type hendelse. 



Generelt ønsker FAU mer informasjon om hvordan skolen arbeider i forhold til denne typen 
problemstillinger, også for å få en forståelse av hvor utbredt problematikken er på skolen.  FAU 
ønsker å bidra inn for å forebygge denne typen uønskede hendelser, og vil understreke viktigheten 
av toveis kommunikasjon mellom skolen og de foresatte. 

 

4. Orientering om økonomi 

FAU har per i dag 63 917 kr på konto. Dette er midler som overføres til neste års FAU. Midlene er 
ikke øremerket.  

Utgift for 8. klassedagen er ennå ikke regnskapsført. Fire klasser har fått 80 % inntekter fra 
parkeringsvakter på kamper i mai og juni.  

Skoleballøkonomi:  

Inntekter:  
Kakesalg elever: 3380,- 
Parkering Gimle skole: 22982,- 
Inngangsbilletter: 19149,- 
Sum inntekter 45 511.-  

Utgifter:  
Pynt innkjøpt av elevene: 2337,- 
Røde løpere: 400,- 
Chips/brus/snacks/servietter/glass: 5055,- 
Gardiner: 8602,- 
Underholdning: 4000,- 
Pizza: 5995,- 
Sum utgifter: 19122,- 
 
Til neste gang må det avklares bedre hvordan man skal håndtere at de med aktivitetskort skal slippe 
å betale for inngangsbillett.  

Overskuddet fra skoleballet er betalt tilbake til alle 10. klassene, 2650 kr per klasse.  

 

5. Forskrift om målform 

FAU har ingen kommentarer til forskriften. 

 

6. Rapport parkeringsvakter. Vitebok for parkeringsvakter 

Ansvarlig for parkering, Leif Oltedal har utarbeidet vitebok for parkering på skoleplassen på Gimle 
skole. Denne foreligger for neste skoleårs FAU. 

 



 

7. Rapport fra 8. klassedagen. Vitebok for 8. klassedagen 

8. klassedagen var i år kortet ned til å vare i 30 minutter. Det var kaffe/tesalg (15 kr koppen). Det ble 
besluttet å ikke ha kaker, osv. siden det kun var foreldre til stede. Det at det kun var foreldre til 
stede var nytt i forhold til tidligere år.  

Nestleder i FAU, Mette Engan, hadde et kort innlegg om FAU på 8. klassedagen og oppfordret 
foreldre til å engasjere seg.  

Vitebok for 8. klassedagen foreligger til neste skoleårs FAU. 

 

8. Vitebok skoleballet 

FAU-leder, Stein Frostad, ber om at alle dokumenter som gjelder skoleballet sendes til han, slik at 
det blir samlet ett sted. Eventuelle innspill fra skolen og elevene sendes også til FAU-leder. Vitebok 
for skoleballet vil foreligge for neste skoleårs FAU. 

 

9. Eventuelt 

• Fagseminar 9. juni om ungdom og rusmidler på Litteraturhuset: En av FAU-
representantene hadde vært til stede på fagseminaret og orienterte kort om tre punkter 
som er verdt å merke seg: 1) En mindre andel (3-4 %) av elever på 8. trinn har brukt 
rusmidler. 2) Foreldre har stor påvirkning på ungdommenes valg om bruk av rusmidler. 3) 
Det store problemet er ikke narkotika, men alkohol.  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Referent, Ida Lundberg Samuelsen 

 


